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Sent:

Subject: RE: inregelen hosting corona app

Received: Wed 8/5/2020 2:14:18 PM

Dank! Fijn dat jullie betrokken worden. En natuurlijk is de secretaris-generaal op de hoogte dit is een van de honderden

onrechtmatigreden die hij mogeljjk heeft

Met vriendelijke groet,

Den Haa

IE| IEEE vives 1 | 070SEEN

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:BEIE JEN @minvws n>

Datum: woensdag 05 aug. 2020 4:07 PM

IBEX. 12} rijksoverheid.nl>,

sires.ot IERIE. (ED) EN vis. EKER
<JERPEE  minvws.nl>, [SREY EAPC @rijksoverheid.nl>

Onderwerp: inregelen hosting corona app

Beste allen,

Om zeker te zijn dat de juiste inkoopondersteuning plaats vindt bij het inregelen van de hosting van de Corona-app kreeg ik van

EF(HIS) de vraag wie de coérdinatie heeft bij deze casus.

Na gesproken te hebben met[EEE<n IEEE Mom ik tot de volgende conclusie:

De nog in te vullen inkoopbehoefte voor SOC/SYMP dienstverlening alsmede het plaatsen van HSM hardware, inclusief het

tijdelijke beheer ervan, valt (gegeven de termijnen) niet te realiseren via de mantel onder beheer van het CIBG.

Zowel CIBG, KPN en VWS vinden het een gezonde keuze om deze dienstverlening in te kopen. Plaatsing van de HSM binnen de

KPN-omgeving is mogelijk.
Dat e.e.a. onder grote tijdsdruk staat heeft tot gevolg dat momenteel de interne inkoopprocessen niet (geheel) gevolgd worden.

Los van het niet volgen van interne procedures lijkt het erop dat de feitelijke inkoop rechtmatig kan plaatsvinden (indien de

Europese aanbestedingsgrens niet wordt overschreden). Omdat de HIS niet vooraf betrokken is zie ik toch een zeker risico op

onrechtmatigheid bij deze inkoop, denk bijvoorbeeld aan effecten van mogelijke vervolgopdrachten. Ik heb dan ook twee

verzoeken aan het CIO-office:

e Ik ga er vanuit dat er afstemming heeft plaatsgevonden met de SG voor de inkoop buiten de reguliere processen van



1454797

SOC/SYM dienstverlening en HSM hardware en beheer. Zo niet dan adviseer ik inkoop per mail af te stemmen met de

SG én zo nodig (conform AQ/IC inkoopbeheer) de afwijkingsprocedure achteraf te doorlopen.
« De HIS zo spoedig mogelijk te betrekken bij de inkooptrajecten

Verzoek aan de HIS is om deze inkooptrajecten met de noodzakelijke urgentie te behandelen.

Vriendelijke groet,

Ministerie van Yolksgezondheid,
Welzijn en Spon

CDI-office | Directie Organisatie, Bedrijfsvoering en Personesl

Parnassusplein5 | 2511 XP| Den Haag


